
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Inge Reidar Kallevåg gjekk frå som ugild fordi han er styreleiar i Bømlo Vegselskap AS (Bømlopakken). 
Fylkesutvalet vedtok samrøystes at Inge Reidar Kallevåg var ugild, jf. forvaltningslova § 6, 1. ledd e. 
Kallevåg gjekk frå under røystinga.

Det var 14 representantar til stades.

Aud Karin Oen sette fram slikt forslag:

"Alternativt forslag til punkt 1 i innstillinga:

Fylkesutvalet ynskjer at prosjekt E39 Stord – bygging av rundkøyring i Tveitakrysset – vert erstatta 

av gang- og sykkelveg knytt direkte til E39,- anten frå Tveita i sør til Heiane, eller gang- og 

sykkelveg ved Tveita nordre."

Røysting
Innstillinga vart vedteken med 13 røyster mot 1 røyst (SV) for Oen sitt forslag.

Vedtak

1. Fylkesutvalet godkjenner Statens vegvesen sitt forslag til disponering av overskytande bompengar frå 

Trekantsambandet.

2. Fylkesutvalet godkjenner Statens vegvesen sitt forslag til disponering av overskytande bompengar frå 

Nordhordlandsbrua.


